
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 607 af 15. april 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lisbeth Rasmussen 

  

21. april 2015 
J.nr. 15-1379487 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 607
Offentligt
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Spørgsmål 

I forlængelse af svaret på SAU alm. del, spørgsmål 460 bedes ministeren oplyse, hvorfor 

man først ”nu” vedrørende bankoplysninger har rettet henvendelse til det land, banken er 

beliggende i, når man har kendt til sagen siden september 2013. 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKAT skal beklage, at man først i 2015 har rettet henvendelse til det land, banken er 

beliggende i, selvom man har kendt til sagen siden september 2013. 

 

Selv om SKAT havde forudsat, at relevante oplysninger i overensstemmelse med infor-

mationsudvekslingsaftalerne automatisk ville blive fremsendt, så burde SKAT af egen 

drift – og på et tidligere tidspunkt – have overvejet, om udvekslingsaftalerne kunne have 

været benyttet aktivt, da både land og den involverede bank var oplyst overfor SKAT. 

Det er besluttet, at der udarbejdes klare retningslinjer for, hvordan sådanne situationer 

fremover skal håndteres.” 
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